
Presentació de la conferència sobre l'Annapurna 

E X C U R S I O N I S M E 

U. E. C VALL DEL TENES 
L'any passai anunciàvem el naixement a Santa Eulalia i als pobles veins, de la Dele-

gacló de la U. E. C. Vali del Tenes. Després d'un any i gairebé mig d'existència, ja podam 
fer balanç: quin ha estât el résultat? Ha estât positiva la seva tasca? S'hi ha conegut 
entre el jovent i en ambients dels grans? 

Pensem que es pot dir que la nostra Delegació no ha caminat en contra sino a favor 
de la corrent. Segueix resultant cert que creix l'afany 1 l'interès de conèixer comarques 
i paisatges de la nostra terra. Creix també d'una manera espontànla l'afany excursionista. 
La Delegació mira d'acomplir la seva funció més propia: ajudar a aquest creixement. 

Però, com en tot hi han molts aspectos per considerar, si volem fer una mica d'anà-
lisi del seu funcionament, l'any passai, podriem apuntar eis següents fets: 

— El nombre de socis ha anat creixent. Entre tots passem de cent. El grup més nom-
bres és a Lliçà. Al nostre pöble som uns vint. 

— Dominen els socis joves, molts amb menys de vint anys. Això no vol dir que la 
gent gran se'n desentengui. N'hi ha una bona representado. 

— S'han anat fent excursions generals périodiques a les quais hi han acudit grups força 
nombrosos de socis. A part d'aquestes, se n'han fat de caire menys general: petits grups 
de socis s'han reunit, han plantejat i han portât a terme diverses caminados. En aquest 
cas, hi han hagut molts représentants de Santa Eulalia. 

— S'ha célébrât —i es van fent— el centenari de l'excursionisme català, amb diver-
sos actes, sobretot de dos tipus: diapositives i conferencies. Les primores han tingut 
molta acceptació, i les segones, un auditori molt réduit, no sabem si per manca de pro-
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